
 
Vragen van statenlid Eddy Heerschop (PvdA) over brief GS van 26 april 2019 naar gebruik  van  
Thermische Gereinigde Grond in Perkpolder door Rijkswaterstaat:  
 
 
Vragen: 
 

1. Kan de gedeputeerde mij vertellen of er anders in Zeeland nog grote grond ophogingen te 
verwachten zijn? 

2. Als die er zijn, graag gebruik maken van schone grond, zeker in gebieden met bebouwing in 
de nabijheid. 

3. In gebieden zonder bewoning dan van te voren kenbaar maken dat er opgehoogd wordt met 
thermisch gereinigde grond. 

4. Het afdekken van de stortplaats bij Nieuwdorp in Vlissingen-Oost, vindt op dit moment plaats; 
wordt hiervoor schone of thermische gereinigde grond voor gebruikt.’ 

  
 




